
Geacht Statenlid, 
 
Al geruime tijd zie ik de discussie voorbij komen om landbouwgronden te gaan inrichten als zonne 
energieparken. Landbouwgronden die mijns inziens beter benut kunnen blijven worden als 
landbouwgronden. En dat terwijl de industrieterreinen als paddenstoelen de grond uit rijzen. 
Op al deze industrieterreinen staan enorme loodsen met vrijwel allemaal platte daken. Deze daken 
lenen zich bij uitstek voor het plaatsen van zonnepanelen. En nu weet ik wel dat het lastig zal zijn om 
met al die verschillende eigenaren te onderhandelen zeker als het daarnaast ook nog over 
aansprakelijkheid bij mogelijke lekkages zal gaan. 
Maar bedenk eens wat een oplossing voor ons toekomstig energietekort en bijdrage aan de 
vermindering van CO2 dit zou betekenen. Ik roep U hierbij op om als provincie Noord-Holland als 
eerste hierin voor een doorbraak te zorgen en creatief na te denken over een strategie waarbij en de 
overheid en de eigenaar van het pand hiervan profiteren. 
Of je de panelen nu aanschaft voor plaatsing op landbouwgrond of voor op het dak van een 
industriepand maakt voor de kosten niet uit. Het gaat erom hoe je de eigenaren van die panden 
enthousiasmeert om mee te doen. 
Wij willen toch geen van allen dat een wandeling of fietstocht tussen de landerijen er straks een 
wordt tussen de zonnepanelen. Benut dus de verloren ruimtes van platte daken en plaats er samen 
met de eigenaren van de panden panelen op. 
Daarnaast zie ik op steeds meer plaatsen geluidschermen geplaatst worden langs snelwegen. Is er 
ooit aan gedacht om die schermen die gunstig staan ten opzichte van de zon te voorzien van 
zonnepanelen. 
Ik heb er zelfs nog niet eerder over horen discussiëren. 
Het zou mooi zijn als de provincie Noord-Holland hierin een voortrekkersrol neemt. 

 

[Geanoninimiseerd] 


